
 

  

 

  

 15. juni 2010

 Referat 

Mødedato og tid 15. juni 2010 19.00 

Sted Risdalsvej 59, Viby 

Mødeleder Hans Lydiksen 

Referent Ditte Løgager 

  

Emne Formandsmøde - Tunø Festival 

Dagsorden 1. Velkomst 

2. Valg af mødeleder 

3. Orientering ved bestyrelsen v/Hans og Helle 

4. Orientering fra udvalgene 

5. Orientering fra vore associerede 

6. Eventuelt 

7. Skurvognsmøder på tværs af udvalgene 
  

Deltagere  

  

Fraværende  

  

Referat sendes i øvrigt til  



2 

Ad 1. 

Velkomst 

Hans bød velkommen til sidste formandsmøde inden årets festival 2010. 
 

  
Ad 2. 

Valg af mødeleder 

Kathrine blev valgt til mødeleder. 

  
Ad 3. 

Orientering ved bestyrelsen 

v/Hans 

Orientering fra Hans: 
Efter et travlt vinterhalvår med evalueringsmøde, generalforsamling, forårs-
fest, div. formandsmøder og arbejdsweekend på Tunø – er det nu det gælder 
og alle formændene skal have kick startet deres hold. 
 
Orientering ved Helle:  
Der d.d. er solgt 1203 billetter – Helle er fortrøstningsfuld og forventer at vi 
når samme antal som sidste år, især hvis vejret arter sig. 
Helle opfordrede formændene til at få medarbejdere til at betale sit kontin-
gent, det letter arbejdet når det er betalt inden de kommer på øen.  
 
Konto til bankoverførsel sendes til Karsten Henriksen. 
 
De fleste medarbejderlister er modtaget, kun en enkelt mangler og den er 
under vejs. 
 
Jørn oplyste, som ansvarlig for medarbejderbanken, at mange frivillige selv 
finder job ved at kontakte de forskellige hold, det er også ok blot formanden 
sender navn og adresse på den nye medarbejder til Jørn, så han kan holde 
medarbejderbanken opdateret. 
 
Der er rigtig mange meldt til skolemad i år, hvorfor Jørn bad formændene hu-
ske, at tilbuddet om skolemad kun gælder for medarbejdere, der er på arbej-
de i dagene op til festivalen. 
 
Sus – oplyste at Bestyrelsen har besluttet at arbejde med motivation for frivil-
lig arbejdskraft, hen over sommeren og efteråret. 
 
Sus fortalte historien om ”Ernst og P’sen’s baby” –  en festival blev født – lidt 
om roller og relationer mellem bestyrelse og formænd og det at sørge for at 
sammenspillet fungerer optimalt - også nu hvor festivalen har vokset sig stor.
 
Sus opfordrede til, at tænke lidt i rollespil, hvor formændene har rollen som 
”forælder” og festivalen rollen som ”barnet”. Bestyrelsen er så bedsteforæl-
drene. 
Der blev opfordret til at få uddelegeret opgaver og dele egne intentioner med 
andre, samt at forsøge at udbygge samarbejdet også på tværs af udvalgene –
at hjælpe og støtte hinanden. 
Alle blev bedt om at fortælle, hvornår rollen som formand er fedest? 
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Input til brug for sammenligning af lister/vagtplaner – afleveres til Helle se-
nest fredag den 2/7-10, kl. 11.00 på Tunø. 
 

  
Ad 4. 

Orientering fra udvalgene: 

 Status for Barerne 
 

Holdet har været fuldtallig – men desværre er der kommet et par afbud her 
på falderebet.  
 
Rikke synes den bedste oplevelse ved at være formand er - når det kører i 
barerne og hun glæder sig over, at der i år er blevet uddelegeret rigtig mange 
opgaver. 
 

 Status Børn 
 
Sandra har endnu ikke modtaget ”Biblen” for børneteltet, håber hun når det 
inden festivalen. Holdet er på plads. 
 

 Status Brunch  
 

Teamet har en flad struktur, det er et rigtig godt hold, de mødes også uden 
for festivalen, alle er engagerede og kommer med mange gode ideer.  
Teamet samarbejder meget med skolemad og P-mad og det fungerer perfekt. 
Der er uddelegeret mange opgaver.  
 
Majbritt – det bedste ved at være formand er - hele festivalen, det er en for-
nøjelse. 
 

 Status Skolemad 
  
Det bedste ved at være formand er - når alle på køkkenholdet er samlet – det 
er dejligt at gense hinanden.  
 
Som noget nyt i år er der skrevet kontrakt med skolen – der er styr på hold 
og opgaverne. 
 

 Status P-mad 
 
Ingen fremmødt – men Jørn oplyste at alt er ok. 
 

 Status TeePee 
 
Alt kører efter planen, der er uddelegeret en række opgaver til teamlederne –
de har fået mere ansvar end tidligere og det er blevet modtaget godt. 
 
Den bedste formandsoplevelse er - når pengene ruller i kassen :-D). 
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 Status Camping 
 
Ingen repræsentant fremmødet, men Pelle kunne oplyse, at holdet melder alt 
ok, der er styr på vagtplaner og opmåling. 
 

 Status Check-point 
 
Der er udpeget en holdformand for hver hold – og de kan selv. Det bedste for 
Tonny som formand er - at se at holdet kan klare sig selv. 
 
Der er vagter på hele natten fra tirsdag – søndag. 
 

 Status El 
 
Den bedste formandsoplevelse er - at komme over til sin store ”familie” på 
Tunø – Den største udfordring er at få de ”nye” lært op og at blive bedre til at
hjælpe hinanden. 
 
Holdet er klar til festivalen. 
 

 Status Læge 
 
Hans oplyste på vegne af Lars, at alt er bestilt og på plads. 
 

 Status Musik 
 
Programmet er på plads selv tiderne passer. Der er aftalt udvekslingsmøde 
omkring kanalplaner og scene med Tess og Søren samt de teknikansvarlige. 
  

 Status Indkvartering 
 
Tina oplyste, at der er fod på de mere ”krævende” artister – sidste brev sen-
des af sted onsdag den 16/6 og Tina håber herefter ikke, at der kommer flere 
rettelser. 
 

 Status Back-Stage 
 
Holdet er næsten klar – vagtplanen er på plads, der er kommet mange nye 
folk på i år.  
 

 Status Teknik 
 
Jacob er næsten klar, det har været svært i år med at inddrive diverse papi-
rer, han mangler pt. svar fra 5 bands. 
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 Status Merchandise 
 
T-shirts til medarbejderne er gået i produktion, de sidste bestillingssedler er 
modtaget. Holdet består af nye medarbejdere. 
 
Hans spurgte til håndtering af salg af CD’er – der skal findes en løsning, Mer-
chandise havde en meget lille fortjeneste på salg af CD’er sidste år, så de 
syntes næsten ikke det er besværet værd. 
 
Farven på personale T-shirt er sort og på salgs-T-shirt marineblå. 
 

 Status Plads 
 
Lars synes det bedste ved at være formand er - når festivalen kører og mu-
sikken spiller - så er det bare fedt. 
 
Det første højdepunkt for Lars hvert år er når Brandinspektøren har godkendt
festivalen. Det skete allerede på første møde i Odder i år – da Lars mødte op 
med alle nødvendige dokumenter, hvorfor Brandinspektøren kunne godkende 
og ikke ønskede yderligere tilsyn. 
  
Brandslukkere kan afhentes den 29/6.  
 
Holdet er på plads, diverse rettelser til personalelisten skal sendes til Helle in-
den torsdag den 17/6 – den ”Blå bog” sendes ud i den førstkommende week-
end. 
 

 Status PR-udvalget 
 
Jørn Kildall - den bedste formandsoplevelse er - hele det leben der er på Øen 
– fedt at iagttage det sådan lidt på afstand og nyde stemningen. 
 
Eva arbejder på at komme i DR Østjylland. Ligeledes vil TV2 gerne have en 
sendevogn over til kl. 19.30 og sende direkte fra festivalen og måske igen af 
TV2 Vejret. 
 
Århus Stiftstidendes har igen en journalist fra avisen på plads, der skal skrive 
artikler fra dag til dag.  
 
Jørn opfordrede alle til at komme med sjove indslag.  
Helles kontakt med et fransk ægtepar, der kun kommer for at se Albert Lee, 
vil være et oplagt emne. 
 

 Status Renhold 
 
Kirsten synes at bedste formandsoplevelse er - når det hele kører, når festen 
er i gang, så er det bestemt hele sliddet værd og hun værdsætter især sam-
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arbejdet med VVS holdet.  
 
Holdet er som det plejer og alt er parat. 
 

 Status Sanitet  
 
Bedste formandsoplevelse - det er ligeså dejligt at komme derover, som det 
er at komme hjem :-D)  
 
Holdet er på plads og melder alt ok. 
 
Pelle oplyste om at vores sædvanlige leverandør af toiletvogne er gået kon-
kurs, hvorfor vi har fået en ny aftale med JM Trygluft, vi får oven i købet bed-
re service til billigere penge. 
 

 Status sekretariatet 
 
Holdet er klar og glæder sig. 
 
Skilte skal bestilles ved skiltemaleren, som hedder Renée Sommer og har e-
mail: meremos@yahoo.dk 
 

 Status Støtteforeningen 
 

Lasse synes at den bedste formandsoplevelse er - når teltet er rejst – det gi-
ver bare et sus i maven og så selvfølgelig også medarbejderfesten. 
 

 Status Sponsorudvalget 
 
Selve udarbejdelsen af programmet er en spændende udfordring. I år har 
Sponsorudvalget arrangeret en særlig event – man kan få mulighed for at 
sejle i en nybygget katamaran rundt om øen.  
 
Den bedste formandsoplevelse er - når det hele klapper.  
 
Sponsorudvalget er et lille men super godt udvalg.  
Der er styr på tingene og ”pengene” skal i kassen, før programmet kommer 
ud. 
Sponsorudvalget har et godt samarbejde med trykkeren Leif, men og også 
med Jørn, der har lavet en kanon opfølgning.  
For at få den nye event til at lykkedes og hænge sammen økonomisk, er det 
aftalt, at begge sider af hegnet ved indgangen reserveres til bannere for sejl-
event. 
Der mangler skilte til sponsorteltet. Der opsættes borde og lys i teltet – men 
det er svært at få penge/sponsorater til udstyr – måske vil Stiftens folk spon-
sorere en ”læsestue”. Generelt er alle godt tilfredse med resultatet og glæder 
sig til festivalen. 
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Programmer sælges for kr. 10,-.  
Jacob har hørt at flere sponsorere ikke vil støtte festivalen næste år, fordi de 
synes programmet ikke kommer nok ud blandt publikum. 
Det er en stor udgift for foreningen – vi trykker 2000 stk. og har ikke råd til 
blot at forære dem bort.  
Det er et super flot program og annoncørerne får noget for pengene.  
Vores annoncepris er lavere end på andre festivaler. 
 
Trykkeren har sponsoreret nogle plakater til Sponsorteltet med alle annoncø-
rerne på - super godt initiativ. 
 

 Status Tele 
 
Karsten synes det bedste ved at være formand - allerede starter ved færgen 
når man mødes og får den første øl, så er festivalen i gang, der er stemning 
og det er dejligt. 
 
Holdet har fået nej til at låne mobiltelefoner af TDC, de forsøger i stedet at få 
sponsoreret nogle sim-kort. 
 
Hans bad om at få undersøgt muligheden for at se VM på storskærm - Kar-
sten undersøger.  
 
Kathrine spurgte til bredbåndsforbindelse til Øko – Karsten undersøger status 
og vil være behjælpelig med tilslutning. Router fra Sekretariatet medtages. 
 

 Status Transport 
 
Pelle oplyste på vegne af Curt, at han mangler at sende vagtplanen ud.  
 
Det bliver et lidt anderledes system i år, der opsættes en depotvogn, en køle-
trailer samt en depotvogn i området nær Royalbaren. 
  
Den ”røde container” forsvinder helt fra festivalen, men vi har fået en ny blå -
med hylder i - som også kommer til at stå i depotområdet. 
 
Pelle håber, at alle har sendt mail til Curt om, hvornår man ønsker fragt frem 
og tilbage med færgen. 
 
Vi får fire små musikervogne i år og der skal etableres et fint lille back-Stage-
område, hvor musikerne kan hygge sig. 
 
Pelle synes at det bedste ved formandsposten og festivalen er – at gense hin-
anden og pølsegilde ved Lene og Jas – det er fedt at se at der bliver kæmpet 
– det mere trælse er, at alle forsvinder søndag – der kunne vi godt hjælpe 
hinanden noget bedre. 
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 Status Øko 

 
Da det er første gang i år at Kathrine er formand, så er hendes erfaring be-
grænset – men Rune synes det bedste er, at se det hele bare kører – det er 
en fornøjelse at være med. 
 
Der er styr på vagtplaner – der er hilst på de nye medarbejdere. Som noget 
nyt er der kommet seddel og mønt tællere. Der kommer en computer, så der 
ikke skal skrives kassekladde i hånden. 
 
På aftenvagterne vil der være 2 Pengepushere, alligevel opfordres til, at ringe
i god tid når der skal afhentes penge.  
 
Når pengepusheren afhenter pengene lægges de i en forseglet pose. I 
Økovognen lægges pengene i boks – og den der henter pengene overdrager 
til en anden der tæller op og ligger i boks, så der er kontrol på at pengene 
havner det rette sted. Man skriver under på at posen er plomberet og ikke på 
hvor mange penge der er i den. Kvittering på beløbet kan efterfølgende af-
hentes i Øko. Barholdet må meget gerne tælle op før de afleverer til Pengepu-
sheren og kvittering kan efterfølges fåes ved henvendelse til Øko.  
 
Der blev nikket ok til udlevering af kr. 3.500 i byttepenge – der kan bestilles 
flere ved at ringe til Øko. 
 

 Status Økonomiudvalget 
 
Ingen fremmødt – men ifgl. Helle er alt ok. 
 
Jørn – den bedste formandsoplevelse er - når man står i teltet og 1500 men-
nesker står og jubler.  
 
Husk lige ifbm. udlevering af personalevand op til festivalen – at man ikke må 
rive etiketterne af og smide plastflaskerne væk - de skal samles sammen så 
vi kan få returpant.  
 

  
Ad 5. 

Orientering fra vore associerede

 Tunøfærge 
 

Pelle oplyste, at ifølge Per (fra færgen) så ser det en lille smule bedre ud ved 
havneområdet i Hou. 
  
Færgen er synet og godkendt. 
  
Skilt med information om at folk uden armbånd ikke kan campere på Øen’s 
offentlige campingplads - bør forefindes på kajen i Hov, men det er færgens 
ansvar – vi bør dog nok give dem en reminder. 
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 Status Havneholdet 

 
Først og fremmest tak til Sus for inspiration – der er mange nye ting, når man 
starter som formand og vi skal blive bedre til at klæde hinanden på. 
 
Bedste formandsoplevelse er - når teltet rejses og også når man kommer sej-
lende ind til Tunø – teltet, havnen og det hele i en smuk harmoni – det gir’ et 
sus i maven. 
 
Der er 140 el-standere og plads til ca. 280 både når havnen er pakket, så det 
skulle ikke give problemer med strøm. 
 
Det er godt at være på forkant, specielt tænkes på samarbejdet med eks. 
brandfolkene – det er vigtigt at klæde folk godt på, det giver en god start og 
endelig et godt råd - gå op på bjerget og nyd udsigten – det er fantastisk. 
 

  
Ad 6. 

Eventuelt 

 Eventuelt: 
 
Lene – det bedste ved formandsposten er - at det er hyggeligt at møde alle 
de gamle venner, som man har fået igennem årerne. 
 
Helle – det bedste ved formandsposten er – at omsætningen er høj og at det 
sælger – og så i øvrigt at gense så mange dejlige mennesker. 
 
Hans – det fedeste er at komme til øen – se udviklingen – se hvordan man får 
så mange frivillige til at bruge sin ferie og knokle for at få det hele til at køre 
– at mærke og fornemme stemningen når man cykler rundt i området. 
Ved peptalk – er Hans lige ved at besvime, når han står på scenen og ser de 
400 frivillige – der kan man mærke begejstringen – det er så fedt. 
 
Det er fedt, at et stort orkester kan gå på scenen – tænk at det lykkedes – 
tænk at logistikken går op i en højere enhed – det kræver så meget og det er 
fantastisk, at det lykkedes. 
 
Sus oplyste, at vi på dagens møde alle forhåbentlig har ”mærket” starten på 
noget omkring motivation og at der kommer flere indslag hen af vejen -  
husk!! - det er vigtigt at holde sig ”baby’en for øje”. 
 
Bent henstillede til at man ved afhentning af snehegn passede godt på fårene, 
de er lige blevet klippet, så de ynder at ligge under vognene for at få skygge 
og de er lynhurtige 

  
Ad 7. 

Skurvognsmøder på tværs af 

udvalgene 

 

 


